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Mellanvalsåret 2020 
Verksamhetsåret kickade igång med Uppsalakretsens årsmöte i februari som avhölls i Vuxenskolans 

lokaler precis innan coronapandemin började omsluta Uppsala. Pandemin kom att prägla livet runt 

omkring oss liksom vår verksamhet, då vi fick anpassa oss efter rådande förutsättningar. I början av 
året ordnades möten och sammanträden med få deltagare och med respektavstånd mellan 

deltagarna för att senare under året övergå till enbart digital form. 

I mars tillsatte Kretsstyrelsen en kyrkovalsgrupp för att förbereda kyrkovalet i september 
2021. I februari tillsattes en arbetsgrupp ledd av Freija Carlstén för att staka ut vår politik 
kring Sydöstra stadsdelarna och Bergsbrunna. Arbetet utmynnade i ett styrelsebeslut om 
nivå på utbyggnad och ett gediget samrådsyttrande för den fördjupade översiktsplanen.  
Utifrån kom fram till att Centerpartiet i Uppsala förespråkar en varsam utbyggnad med 
hälften så mycket bostäder som styret i Uppsala kommun föreslog. Under sommaren, när 
Covid-smittspridningen var lägre, bedrev vi fysiska kampanjer utomhus, både i centrala 
Uppsala och i Sävja, med olika teman som stadsbyggnad och utbyggnaden av Sydöstra 
stadsdelarna, miljö och klimat samt liberalism. Efter sommaren började mötena 
genomföras digitalt via Zoom och Teams. I augusti togs kontakter med andra 
centerpartister i framför allt några högskoleorter för att se om det fanns förutsättningar 
att dra igång ett samtals-nätverk.  

Vid höststämman i november, som skedde digitalt, beslutades om kretsens 
nomineringskommitén samt riktlinjer för nomineringsprocessen inför valet 2022. 
Samtidigt fattades beslut om ett liberalt idéprogram och ett program för företagspolitik. 
Ytterligare debatterades ett program om miljö-och klimat och dessutom fyllnadsvaldes 
Freija Carlstén till ny kretsordförande! 

Det har varit en stor omställningen till att arbeta och möta våra medlemmar helt digitalt. 
Men på det stora hela har omställningen fungerat bra och det har varit ett händelserikt 
verksamhetsår. Det har dock funnits vissa utmaningar att få våra medlemmar att delta i 
de digitala träffarna i lika stor omfattning som man före pandemin deltog i fysiska möten. 
Inför kommande verksamhetsår hoppas kretsstyrelsen att pandemin kan tryckas tillbaka 
så pass mycket att vår verksamhet återigen kan ske mer i fysisk form så att vi kan träffas 
och diskutera politik. Social samvaro mår vi nog bättre av och det bör gynna 
politikutvecklingen inför nästa års val. 
 

Kretsstyrelse och personal 
Kretsstyrelsens arbetsutskott (AU) har från 2020-02-29 till 2020-09-18 bestått av följande 

personer: 

● Oskar Åsberg, ordförande 

● Victor Zhao Jansson, första vice ordförande 

● Freija Carlstén, andra vice ordförande 

Kretsstyrelsens arbetsutskott (AU) har från 2020-09-19 –> bestått av följande personer: 

● Freija Carlstén, Tf Ordförande/Ordförande 

● Victor Zhao Jansson, Vice ordförande 

● Johanna Engström, ledamot (fr. 2020-11-17) 

 

Övriga ledamöter i kretsstyrelsen har under året bestått av följande personer: 

● Max Karlsson, kassör 

● Josefin Berglund, sekreterare 

● Kenny Jonsson, ledamot 

● Daniel Solling, ledamot 

● Johanna Engström, ledamot 

● Örjan Berglund, ledamot 



 

 

 

Personal under året: 

● Nora Karlsson, ombudsman, 25 % (till jan 2021) 

● Tilde Lind, ombudsman, 25% (från jan 2021) 
 

Möten: 

Styrelsen har haft 9 möten under verksamhetsåret och har efter den 2020-03-15 haft 
endast digitala möten. 

Genomförda möten: 15/3, 9/4, 26/4, 26/5, 11/6, 23/8, 12/10, 16/11, 14/1  
 

Antal medlemmar 
Medlemsantalet har minskat under året. Detta är inte unikt för Uppsalacentern utan gäller tyvärr 

för hela centerrörelsen. 

 

Organisation 2016 2017 2018 2019 2020 
Procentuell 

förändring: 

Centerpartiet 325 361 375 317  257(-60) 19% 

CUF 87 63 61 34  52(+18) 53% 

Centerkvinnorna 101 106 101 99  106(+7) 7% 

Centerstudenter 48 50 41 39  54(+25) 86% 

Totalt i kretsen 

(individer): 
561 580 578 461 423(-38) 8% 

 
Under året initierades kampanjer och medlemsvärvaraktiviteter i den mån pandemin 
tillät. Det är en utmaning att uppbåda såväl företroendevaldas som medlemmarnas 

engagemang i medlemsvärvning. 
 

Under sommaren, när spridningen av covid var lägre, arrangerades kampanjer i syfte 

att värva medlemmar och sprida vår politik. Det trycktes upp egna flygblad med 
diverse teman, som stadsbyggnad, hedersrelaterat våld och förtryck, äldrevård och 

miljö- och klimat. I samband med att vi delade ut flygbladen delades det även ut godis, 

plåster och pins. Kampanjerna genomfördes utomhus på flertalet platser i Uppsala, 
bland annat i stadens olika parker och i Sävja. Varje vecka utsågs “Veckans 

kampanjare” från någon av de medlemmar som deltagit på kampanjerna och dessa fick 
en biobiljett som tack för deras insats. Det spelades även in kampanjfilmer som lades 

ut på vår facebook i syfte att värva medlemmar.  

 
 



 

 

 

Politik 

Politisk representation 

Alla Centerpartiets medlemmar tillhör en krets. Uppsalakretsens medlemmar finns 
representerade i regionfullmäktige och i kommunfullmäktige. Uppsalakretsen saknar 

riksdagsledamot. 

 

Riksdagen 

● Solveig Zander (Enköping), ordinarie till och med 2020-12-31 

● Catarina Deremar (Tierp), ordinarie från och med 2021-01-01 
 

Regionfullmäktige Uppsala 

● Örjan Berglund 

● Gustaf Eskhult 

● Aranka Botka Ncomo 
 

Kommunfullmäktige 

● Rigmor Stenmark, ordinarie från och med 2020-01-27, tidigare ersättare 

● Mattias Johansson, ordinarie 

● Olle Romlin, ordinarie från och med 2019-10-14, tidigare ersättare 

● Jonas Petersson, ordinarie (gruppledare) 

● Diana Zadius, ordinarie 

● Mats Åhlund, ordinarie 

● Viviane Obaid, ordinarie 

● Ingmar Jansson, ersättare 

● Lena-Maria Jansson, ersättare från och med 2019-10-14 

● Hans Nordström, ersättare från och med 2020-01-27 

● Karin Ericsson, ersättare (politisk vilde från och med den 2020-09-01) 

 

Region Uppsala 
 
År 2020 har varit ett väldigt speciellt år för Region Uppsala och för Centerpartiets 

regiongrupp. Covid-19 pandemin slog till med full kraft under den tidiga våren och har 
påverkat hela länet kraftigt och självklart även Regionens verksamheter. Ett därtill 

redan tufft ekonomiskt läge redan innan pandemin har detta år varit en hård prövning 

för hela regionen. 
 

De första fallen av covid-19 upptäcktes i länet i slutet av februari och därefter ökade 
smittspridningen kraftigt. Den höga smittspridningen i länet ledde till ett kraftigt ökat 

antal inneliggande patienter på länets sjukhus. Tack vare ett mycket bra arbete av alla 

inblandade både vårdpersonal och ledning lyckades hela sjukvården ställa om. Antalet 
vårdplatser både på infektionsavdelning och intensivvårdsavdelningen utökades i takt 

med att behovet ökade. När testning skulle erbjudas brett till samtliga med symptom 

kunde även de nödvändiga besluten fattas och testverksamheten byggas och skalas upp 
fort.  
 
Trots den hårda pressen på regionens sjukvård kunde ändå mycket av den andra 

vården bedrivas enligt plan. Under den första vågen under våren kunde fortfarande 

canceroperationer bedrivas enligt plan och viktiga screeningverksamheter kunde 
upprätthållas. Samtidigt fick det digitala arbetet en skjuts framåt. Antalet digitala besök 

i vården ökade explosionsartat både inom primärvården men också för besök i 
specialistvården. En utveckling som trots allt har varit ett steg i en riktning mot en 

närmare vård. 
 



 

 

Regionen har vidtagit flera åtgärder för att motverka pandemins negativa effekter i 
länet. Detta har gjorts genom att bland annat utöka och tidigarelägga regionens stöd till 

kultur- och näringsliv för att kunna stödja de näringsidkare och kulturarbetare vars 
arbete har blivit kraftigt påverkade. Därutöver har regionen också betalat ut 

ersättningar för minskade besök till privata vårdgivare i länet. Detta för att säkerställa 

att även privata vårdgivare upprätthåller sin verksamhet.  
 

Pandemin har även påverkat regionens ekonomi kraftigt. Utökade kostnader för bland 

annat provtagning och vårdplatser samt minskade intäkter, särskilt i kollektivtrafiken 
ledde till en kraftig försämring av regionens ekonomiska prognoser. Ökade generella 

statsbidrag och kostnadsersättningar från staten har gjort att regionen trots allt gör ett 
positivt resultat för 2020. Men det kommer fortsatt krävas ett tufft och målinriktat 

arbete för att ställa om och göra regionens ekonomi hållbar på sikt.  
 
Med hopp om att smittspridningen och antalet inneliggande patienter fortsätter att 

minska hoppas vi kunna fortsätta vårt gemensamma reformarbete i den blågröna 
konstellationen. För att hela länet ska leva, med en närmare vård, en bättre 

kollektivtrafik och ett levande kulturliv. 
 
Trots pandemin har ändå en del annat hänt i Regionen. Nedan finner ni ett urval:  
 
Hälso- och sjukvård 

• Satsningar på Äldremottagningar, särskilda vårdcentraler med fokus på bättre 

omhändertagande av äldre. 
• En sammanhållen vård för barn och unga med psykisk ohälsa. En ny tydlig väg in 

för alla unga med lätt/medelsvår psykisk ohälsa för behandling på 

primärvårdsnivå. 
• Nya regelförenklingar och förtydliganden för vårdcentraler att kunna underlätta för 

patienter att få en fast husläkare. 
• Förhöjda ersättningar till barnmorskemottagningar i länet. 

• Arbetet med effektiv och nära vård har fortsatt med fortsatt arbete för ett 

vårdcentrum i centrala Uppsala. 
 

Kultur 
• Utredning kring ett regionalt övertagande av Gamla Uppsala museum är 

genomförd och förhandlingar pågår med staten för ett eventuellt övertagande. 

• En omstart av Wiks folkhögskola är gjord. Med en förstärkt och spetsig profil med 
fokus på kultur, natur, hälsa och språk. 

• Wiks folkhögskola kommer att starta upp verksamhet utanför wikområdet i andra 

kommuner i länet. 
 

 Kollektivtrafik 
• Nytt linjenät för Enköping är framtaget för att förbättra kommunikationerna både 

till och från Enköping. 

• Arbetet med Uppsalapaketet (fyrspår) har fortsatt tillsammans med Uppsala 
kommun. Bland annat arbete med Uppsala C, depålösningar och 

systemvalsutredningar för kapacitetsstark kollektivtrafik. 
 

Vi från Uppsalakretsen som har representerat Centerpartiet i Region Uppsala under 

året:  
 

Örjan Berglund, Gustaf Eskhult, Aranka Botka Ncomo, Ove Hultquist, Daniel Solling, 

Lena-Maria Jansson 
 



 

 

Uppsala kommun 
Till skillnad från många timmar i UKK för vår lilla KF-grupp har i stället många timmar 
tillbringats hemifrån framför skärmen med frågor, interpellationer, motioner och inte 
minst budgetdebatt. Inför budget för 2021 gjorde ”mittenstyret” (S, L och MP) 
återigen upp med V.  
 
I årets budget fick V igenom sju punkter till ett värde av cirka 70 miljoner kronor som 
tack för att de röstade för den budget som gav klart minst pengar till Uppsalas äldre 
och dessutom skar ned på arbetsmarknadsinsatser när konjunkturen viker i sviterna 
efter pandemin. 
 
Vi satte rubriken Omstart Uppsala för vårt budgetförslag och fokus låg på fyra områden där 

Uppsala kommun behöver en omstart. 
 

● Uppsalas ekonomi: Vi satsade på att lyfta kommunens dåliga företagsklimat och att få 
människor i arbete, efter den kraftiga ekonomiska inbromsningen till följd av 
coronaviruset. Vi föreslog bland annat en bemötande- och serviceutbildning för 

kommunens medarbetare, införandet av arbetsmarknadsanställningar enligt Boråsmodellen 
och krav på motprestation för ekonomiskt bistånd. 

 
● Uppsalas äldre: Kommunens äldre har länge varit en prioritet för oss i Centerpartiet och 

många äldre har haft det svårt under pandemin. I vår budget sköt vi till mer än 100 
miljoner kronor dels för att förbättra omsorgen, men också för att garantera alla äldre – 
även de som lever friska och aktiva liv – livskvalitet under pandemin. Denna satsning i vår 

budget möjliggjordes delvis av att Centerpartiet i riksdagen drev igenom historiskt stora 
statsbidrag till kommunerna under 2021. 

 
● Uppsalas stads- och landsbyggnad: Vi har länge varit kritiska till Uppsalas aggressiva 

stadsbyggnadspolitik och obefintliga landsbygdsutveckling. Som enda parti drog vi kraftigt 
ned på den föreslagna utbyggnaden av Sävja-Bergsbrunna i vår investeringsbudget, istället 
finansierade vi en kransortssatsning på Vänge, Björklinge, Vattholma och Almunge samt 

ökad planberedskap för villor och småhus på landsbygden. 
 

● Uppsalas trygghet: Ingen ska behöva vara rädd för att röra sig utomhus på kvällen i 
Uppsala. Dessvärre är det ändå verkligheten för många, i synnerhet för unga kvinnor. 

Därför sköt vi till närmare 30 miljoner kronor till socialnämnden som bedriver både 
proaktivt och reaktivt arbete mot brottsligheten och dess orsaker, finansierade en satsning 
mot hedersrelaterat våld och förtryck samt utökade budgeten för kommunala 

ordningsvakter. 
 

Motioner som behandlats i kommunfullmäktige: 
• 27/1 Svar på motion om trafikinformation vid ombyggnation av gator från Stefan Hanna (-) 

och Mia Nordström (C) 
• 24/2 Svar på motion om solcellstunnel vid Kungsängsbron från Mia Nordström (C) 

• 24/2 Svar på motion om subventionerad lunch för seniorer från Rigmor Stenmark (C) 

• 24/2 Svar på motion om utredning för omvända skolskjutsar från Mattias Johansson (C) 
• 25/5 Svar på motion om att förenkla för barn och ungdomar att idrotta från Mia Nordström 

(C) 

 
Inlämnade motioner i kommunfullmäktige: 

• 27/1 Motion om bildande av kulturreservat Seminariet från Karin Ericsson (C) 
• 27/1 Motion om ett bättre arbete mot hedersrelaterat våld och förtryck från Jonas Petersson 

(C) m.fl. 

• 24/2 Motion om vårdhundar från Diana Zadius (C) m.fl. 
• 27/4 Motion om lokal flaggdag från Mattias Johansson (C) 



 

 

• 25/5 Motion om att räkna på biologisk mångfald vid exploatering i Uppsala kommun från 
Jonas Petersson (C) m.fl. 

• 25/5 Motion om upprustning och plantering av träd och grönska i Uppsala från Mats Åhlund 
(C) 

• 5/10 Motion om studentbostäder från Olle Romlin (C) och Diana Zadius (C) 

• 5/10 Budgetmotion från Jonas Petersson (C) 
 

Interpellationer som ställts i kommunfullmäktige: 

• 24/2 Interpellation om lagerrutiner inom vård-och omsorgsverksamheter från Diana Zadius 
(C) 

• 27/1 Interpellation om bilmålvakters penningtvätt i kommunal verksamhet från Olle Romlin 
(C) 

• 27/1 Interpellation om Uppsala som försökskommun med utökat arbetsmarknadspolitiskt 

uppdrag från Mattias Johansson (C) 
• 31/8 Interpellation om blockhyra från Jonas Petersson (C) 

• 31/8 Interpellation om miljö-och klimatplan från Mats Åhlund (C) 
• 14/9 Interpellation ombyggnationen av riksväg 55 från Mattias Johansson (C) 

• 31/8 Interpellation om bortförda barn från Olle Romlin (C) 

• 2-3/11 Interpellation om Uppsala kommuns arbete med näringslivsutveckling från Jonas 
Petersson (C)  

• 2-3/11 Interpellation om framtidens förutsättningar på äldreboenden från Rigmor Stenmark 
(C)  

• 2-3/11 Interpellation om trygghetssituationen på Gränbyskolan från Olle Romlin (C) 

• 2-3/11 Interpellation om kommunikationsstabens fortsatt explosiva tillväxt av Jonas 
Petersson (C) 

 

Frågor som ställts i kommunfullmäktige: 
• 8/6 Fråga om Covid 19 från Diana Zadius (C) 

• 8/6 Fråga om cykelväg från Mattias Johansson (C) 
• 2-3/11 Fråga om ombyggnad av Råbyvägen från Mattias Johansson (C) 

 

Vi har förekommit i media: 

● 32 nyheter. 

● 5 ledare. 

● 17 debattartiklar. 

● Vi har omnämnts i UNT, Omni, SR P4, Aftonbladet, Bussmagasinet och SVT. 

 

Vi vill tacka alla duktiga Centerpartister som kämpar i nämnder och styrelser, alla 
medlemmar och såklart kretsstyrelsen för ett bra 2020 då vi tillsammans tagit steg 

framåt, även om vi är i opposition. 

 

 
 

 

  



 

 

Kommunikation 
Kretsstyrelsen har främst använt e-post för att skicka ut information till medlemmarna. 

Alla inbjudningar till interna evenemang har gått ut via e-post. Ett ganska stort antal 

medlemmar saknar idag e-postadress i medlemsregistret (134 personer). Extra viktig 
information och kallelser till stämmor har skickats per brev till dessa. Även ett 

sommarbrev och en nyårshälsning har gått ut med brev. Några medlemmar har också en 
felaktig e-postadress i medlemsregistret. Anmäl din korrekta e-postadress genom att 

skicka ett mail till medlemsservice@centerpartiet.se så att du säkert får all information. 
 

Centerpartiet har via www.centerpartiet.se ett intranät. Här finns mycket matnyttig 

information. Du kan skaffa en inloggning genom att kontakta 
medlemsservice@centerpartiet.se. 

 
Vi har en stängd diskussionsgrupp för samtal om Uppsalas utveckling, politiska frågor och även 

annat mellan våra medlemmar. Gruppen heter ”Uppsalacentern” och har i januari 2021 136 
medlemmar. 

 

För extern kommunikation som vänder sig både till våra medlemmar, väljare och alla 

invånare i Uppsala kommun har en aktiv utåtriktad Facebooksida som heter 
”Centerpartiet Uppsala”. Sidan har 723 följare i januari 2021, vilket är en ökning med 

ungefär 4 % från 2019 då vi hade 697 följare. Vi finns även på Instagram under 
namnet ”centerpartietuppsala” och där har vi 381 följare i januari 2021, vilket är en 

ökning med ungefär 19 % jämfört med 2019 då vi hade 319 följare, samt på Twitter 

där vi har 559 följare vilket i stort sett innebär en oförändrad situation jämfört mot 

2019 då vi hade 557 följare på Twitter. 

 

Stämmor och konferenser 
Distriktsstämma 

Den 10 oktober hölls en framskjuten digital distriktsstämma. Uppsalakretsen hade 26 

ombud på plats som gavs möjlighet att sitta tillsammans (i stor lokal med möjlighet 

till avstånd) på Radisson Blu. Antalet ombud var helt enligt det tilldelade antalet. Den 
höga närvaron säkerställdes genom runtringningar till samtliga ombud av 

kretsstyrelsen och uppföljning av lämnat besked, samt påminnelser. Detta visade sig 
vara ett framgångsrikt tillvägagångssätt för att säkerställa en hög närvaro. Även 

frukosten på Radisson Blu kan ha bidragit. 

 
Liksom tidigare år fick endast ordinarie ombud kallelse och handlingar varför 

kretsstyrelsen fick ombesörja kommunikation med ersättare. Detta har påtalats till 
distriktet och bör följas upp inför kommande distriktsstämmor.  

 

Höststämma 

Lördagen den 28 november 2020 hölls en höststämma för Centerpartiet i Uppsala 

kommun. Stämman hölls digitalt på zoom. Tre nya handlingsprogram med tema 

Näringsliv och företagsamhet; Liberalism; Miljö och klimat debatterades och de två 
första antogs. Det sistnämnda bordlades för en omarbetning till vårens stämma. 

 

Medlemsträffar och utbildningar 

C-Forum och Digitala intervjuer 

Ungefär en gång i månaden har samtliga medlemmar kallats till ett öppet medlemsmöte, 

C-forum. Syftet med C-forum är att diskutera aktuella politiska ämnen, inspireras av 

talare och få en rapport av det politiska läget på alla politiska nivåer. Träffarna har under 
året haft varierande teman och flertalet olika föreläsare har deltagit. På grund av Covid 
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ställdes en del C-Forum in under våren då de digitala lösningarna ännu inte kommit 
igång. Dessa kompletterades i viss mån med digitala intervjuer, som livesändes i 

facebookgruppen så att medlemmar kunde ta del av dessa.  

 

Följande C-Forum och digitala intervjuer har hållits: 

  

21:e januari 2020  

Tema: Valvinst 2022 (Med bakgrund av kretsens strategikonferens i Åre) 

Talare: Johanna Wiklander  

 

11:e februari 2020 

Tema: Förlossningsvård 

Talare: Helena Eriksson, verksamhetschef för barnmorskemottagningen hjärtat, samt 

Märta Cullhed Engblom, barnmorska, doula och skribent och sist men inte minst Miriam 
Eriksson (C), vice ordförande i vårdstyrelsen och ledamot i regionfullmäktige. 

 

19:e maj 2020 

Tema: Vad är liberalfeminism? 

Talare: Sofia Jarl (CK) och Eva Mörtsell (CUF) 

 

2:e juni 2020 

Tema: Hur motverkar vi bostadsbristen? 

Talare: Victor Zhao-Jansson och Ola Johansson bostadspolitisk talesperson (C) 

 

8: september 2020 

Tema: Integration 

Talare: Martin Ådahl, chefsekonom och arbetsmarknadspolitisk talesperson (C)  

 

29:e september 2020 

Tema: Den kommunala budgeten 

Talare: Jonas Petersson  

 

5: november 2020  

Digital utbildning i kommunikation och skrivande med Patrik Oksanen 

(Ersatte C-forum)  

 

8:e december 2020 

Tema: Hur väl rustat är det svenska försvaret? 

Talare: Daniel Bäcklund, försvarspolitisk talesperson (C)  

 

Digitala intervjuer  

 

7:e maj 2020 

Digital intervju med Riksdagsledamot Solveig Zander  

 

11:e juni 2020 

Digital intervju med gruppledare Jonas Petersson  



 

 

 

9: juli 2020 

Digital Intervju med nyvalda Förbundsordförande Julia Eriksson (CS) 

 

27:e augusti 2020 

Digital intervju med Patrik Oksanen 

 

8:e oktober 2020  

Digital intervju med regionråd Johan Örjes och Örjan Berglund 

 

 

 

 

 

Alla nya medlemmar har blivit uppringda och 

välkomnade av Johanna Engström som är ny-medlemsansvarig i kretssyrelsen. Utifrån 

pandemin har det inte varit möjligt att bjuda in nya medlemmar till träffar men de har fått 
information om de digitala aktiviteter som anordnats och har välkomnats att höra av sig 



 

 

med alla frågor och funderingar. Utifrån kretsens nya utbildningsstrategi har 
förtroendevalda uppmuntrats att anmäla sig till Centerakademins utbildningar i politik, 

kommunikation och ledarskap på olika nivåer. Utifrån intresse och brist på 
utbildningsplatser på nationell nivå anordnades dessutom  ”Kommunikation steg 1” lokalt 

digitalt i juni. Erbjudande att delta gick ut till medlemmar även i länets andra kretsar och 

många tog del av utbildningen.  

 

Sommarfest och julfest 

På grund av rådande restriktioner utifrån pandemin har tyvärr ingen sommar- 

eller julfest kunnat hållas under 2020. 
 

Uppföljning av målen från verksamhetsplanen 
I verksamhetsplanen som togs på kretsstämman 2020 finns ett antal konkreta mål som 

styrelsen har följt upp under året. En del mål var lätta att mäta och följa medan andra 

var mer generellt formulerade. Målen var kopplade till politik, organisation, medlemmar, 
utåtriktade aktiviteter och kommunikation. 

 

Sammanfattning: 
Av de totalt 33 målen uppnåddes 15 helt och 6 uppnåddes delvis. 12 mål uppnåddes 

inte. En majoritet av dessa är kopplade till pandemin och andra till ökning av följare i 
olika sociala kanaler eller medlemsantal. En redovisning och kommentarer till målen 

följer i bilaga VB-Måluppföljning. 

 

 


